
Zápis
ze Zasedání zastupitelstva obce Hluboké Mašůvky
konaného dne 14.12.2022 v 18,00 hod. v sále KD

1. Zahájení. Určení ověřovatelů a zapisovatele

Zahájení zasedání zastupitelstva obce Hluboké Mašůvky provedla starostka obce Leona
Kučerová v 18,00 hod. v sále KD. Starostka konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno.
Informace podle § 93, odst. 1 zákona 128/2000 Sb. o obcích byla zveřejněna v souladu se
zákonem po dobu nejméně 7 dnů a to od 6.12.2022 do 14.12.2022. Současně byla
zveřejněna na elektronické úřední desce a vyhlášena místním rozhlasem.

Dle prezenční listiny zastupitelů (viz. příloha č.1) je přítomno 7 z celkového počtu
9 zastupitelů, takže zastupitelstvo obce je usnášeníschopné (§92, odst.3 Zákona). Omluvili
se zastupitel p. Jelínek a p. Klouda. Dále je přítomno 22 občanů.

Starostka navrhla ověřovateli zápisu zastupitele pí. Andreu Hellmanovou
a zastupitele p. Michala Kroupu, zapisovatelem určila účetní Janu Gabrhelovou.

Starostka informovala, že zápis ze zasedání zastupitelstva obce ze dne 18.10.2022
byl ověřovateli ověřen bez připomínek a přijatá usnesení jsou zveřejněna na webu obce.

2. Projednání programu VZZO

Starostka představila návrh programu jednání zastupitelstva obce.

Usn. č. 1) ZO schvaluje program dle přílohy č. 2.

Hlasování:  pro 7 – proti 0 – zdržel se 0

3. Rozpočtové opatření č. 8/2022, 9/2022

Starostka pověřila účetní, aby sdělila podrobnosti k tomuto bodu. Účetní informovala
k rozpočtovému opatření č. 8: na straně příjmů došlo k narovnání příjmů z daní se
skutečností, k navýšení příjmů z prodeje dřeva. Na straně výdajů k narozpočtování výdajů
na dotační akce, výdaje na volby a další drobné přesuny. Celkové změny jsou ve výši
1.148.200,- Kč.

K rozpočtovému opatření č. 9: na straně příjmů došlo k narovnání příjmů z daní se
skutečností. Na straně výdajů k narozpočtování výdajů na dotační akce a vybavení úřadu.
Účetní přesuny mezi pokladnou a bankou činí 312.000,- Kč. Celkové změny jsou ve výši
561.200,- Kč.
Celkové saldo rozpočtu se nemění.

ZO bere na vědomí rozpočtové opatření č. 8/2022 a č. 9/2022.

4. Odpisový plán ZŠ  - dodatek k r. 2022, plán na rok 2023

Starostka předala slovo účetní, aby informovala k tomuto bodu. Účetní sdělila, že v důsledku
pořízení závlahového systému školou (akce výsadba zeleně) je nutné upravit odpisový plán
školy o odpisy tohoto majetku. Roční odpis činí 2.040,- Kč.
Dále škola předložila odpisový plán na rok 2023 k odpisovanému majetku.

Usn. č. 2) ZO schvaluje aktualizaci odpisového plánu na rok 2022 a odpisový plán na
rok 2023 MŠ a ZŠ Hluboké Mašůvky, příspěvkové organizace.

Hlasování:  pro 7 – proti 0 – zdržel se 0



5. Návrh rozpočtu MŠ a ZŠ Hluboké Mašůvky, p.o. na rok 2023

Starostka sdělila podrobnosti k návrhu rozpočtu školy. Škola požádala o příspěvek na
provoz ve výši 877.500,- Kč. Po jednání s p. ředitelem bylo dohodnuto, že některé práce
obstará obec. Proto se navrhuje schválit příspěvek na provoz ve výši 800.000,- Kč.

Občan xx se dotazuje, zda je v provozních výdajích školy předpokládáno s nárůstem ceny
za energie. Starostka odpověděla, že dle sdělení p. ředitele školy je s tím kalkulováno.

Usn. č. 3)
ZO schvaluje rozpočet ZŠ a MŠ, Hluboké Mašůvky, příspěvkové organizace na rok
2023 a určuje závazný ukazatel rozpočtu - příspěvek na provoz ve výši 800.000,- Kč.

Hlasování:  pro 7 – proti 0 – zdržel se 0

6. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu MŠ a ZŠ Hluboké Mašůvky, p.o.

Starostka sdělila, že škola zaslala návrh střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2024 -
2025, kdy plánuje příspěvek na provoz ve výši 700 tis. Kč.

Usn. č. 4) ZO schvaluje střednědobý výhled rozpočtu ZŠ a MŠ, Hluboké Mašůvky,
příspěvkové organizace na roky 2024 - 2025.

Hlasování:  pro 7 – proti 0 – zdržel se 0

7. Návrh rozpočtu obce Hluboké Mašůvky na rok 2023

Starostka sdělila komentář k návrhu rozpočtu obce na rok 2023:
Na straně příjmů vychází návrh rozpočtu z predikce daňových příjmů sestavené metodickou
pomocí Jihomoravského kraje a počítá se sdílenými daňovými příjmy v souhrnné výši 14 mil.
Kč. Z ostatních nedaňových příjmů je návrh rozpočtu tvořen zejm. příjmy z místních
poplatků, ze stočného, prodeje dřeva a plateb za zpětný odběr odpadů. Celkové
rozpočtované příjmy činí 17.970.700,- Kč.

Na výdajové stránce rozpočtujeme běžné provozní výdaje se zohledněním nárůstu běžných
cen o 10 %. Kromě těchto mandatorních výdajů zmiňuji tyto další výdaje na konkrétní akce:

● 1,5 mil. Kč na podíl vlastního financování akce Obnova místní komunikace KOPEC -
IV. etapa (úsek na kopci až ke škole a křižovatce s hlavní silnicí), celkové náklady na
akci spolufinancovanou z Ministerstva pro místní rozvoj činí 6,7 mil. Kč ,

● 400 tis. Kč na úpravu komunikace naproti hasičské zbrojnici,
● výdaje zahrnují nákup materiálu např. na vybudování chodníku ke hřbitovu, drobné

opravy výtluků komunikací apod.
● 100 tis. Kč navíc, nad běžné provozní výdaje, pro školu na nutné vybavení (materiál

na truhlářské práce - šatny, myčku, sušičku, pračku),
● 3,5 mil. Kč na doplacení kupní ceny nemovitosti č.pop. 120 (Boomerang), přičemž

tímto úplným splacením kupní ceny dojde k ukončení užívání nemovitosti
dosavadním majitelem a vyřeší se tak problémy s rušením nočního klidu a
poškozování veřejného prostranství,

● 245 tis. Kč činí výdaje na kulturní akce,
● 150 tis. Kč je alokováno na kompletní opravu hřbitovní zdi a vybudování urnového

háje,
● předpokládáme pořízení nového traktoru ve výši cca 1 mil. Kč, přičemž financování

řešíme částečnou dotací a úvěrem u fondu Ministerstva zemědělství,



● 100 tis. Kč navrhujeme alokovat na další vybavení hasičů,
● 450 tis. Kč je alokováno na vlastní podíl prostředků k dotaci Ministerstva vnitra na

požární přívěs pro hašení (výdaj cca 900 tis. Kč)

Celkové výdaje činí 21.373.000,- Kč.

V části financování rozpočtu se počítá se splátkou úvěru na kanalizaci ve výši cca 700 tis.
Kč a zapojením zůstatku finančních prostředků na účtech ve výši 4,1 mil. Kč.
Tudíž návrh rozpočtu je předkládán jako vyrovnaný.

Usn. č. 5) ZO schvaluje rozpočet obce Hluboké Mašůvky na rok 2023 v předloženém
znění.

Hlasování:  pro 7 – proti 0 – zdržel se 0

8. Návrh rozpočtu a střednědobého výhledu rozpočtu Vodovody a kanalizace Znojemsko

Starostka informovala, že obec obdržela návrh rozpočtu a střednědobého výhledu rozpočtu
svazku Vodovody a kanalizace Znojemsko, jehož jsme členem. Tyto dokumenty schvaluje
valná hromada svazku, členské obce je pouze zveřejňují na úředních deskách a
zastupitelstvo bere na vědomí. Dle kalkulace vodného (vodovody provozuje v naší obci
svazek) činí cena vodného pro rok 2023 67,24 Kč vč. DPH, v roce 2022 se platilo 57,79 Kč
vč. DPH (tj. jedná se o nárůst o 10 Kč/m3).
V podrobnostech k návrhům rozpočtu svazku odkázala starostka na zveřejněné dokumenty
na úřední desce.

ZO bere na vědomí návrh rozpočtu na rok 2023 a střednědobého výhledu rozpočtu na
roky 2024 - 2026 svazku Vodovody a kanalizace Znojemsko v předloženém znění.

9. Kalkulace ceny stočného pro rok 2023

Starostka sdělila podrobnosti k tomuto bodu:
obec nechala zpracovat kalkulaci ceny stočného pro rok 2023. Kalkulace vychází z reálných
výdajů roku 2022, počítá s nárůstem cen o 10 % v důsledku inflace a kalkuluje s tvorbou
fondu obnovy podle schváleného plánu ve výši 250 tis. Kč.
Takto kalkulovaná cena vychází 59,25 Kč vč. DPH. Letošní cena byla 49,64 Kč vč. DPH, což
je nárůst o 20 %. Vodárenská akciová společnost, která provozuje v jiných obcích kanalizaci
bude mít cenu stočného  64,57 Kč.

Usn. č. 6) ZO schvaluje cenu stočného pro rok 2023 ve výši 53,86 bez DPH,
tj. 59,25 vč. DPH.

Hlasování:  pro 7 – proti 0 – zdržel se 0

10. Finanční příspěvek za vybudování inženýrských sítí



Starostka informovala k tomuto bodu, že zastupitelstvo obce dne 25.6.2019 přijalo usnesení
o zavedení zpřístupňovacího příspěvku ve výši 25.000,- Kč za zpřístupnění k napojení
na vodovod nebo kanalizaci.
Dle právního názoru nelze podmiňovat souhlas s napojením na IS úhradou finančních
prostředků.
(Vyjádření z AK Lisko a Vala):
Z ust. § 8 odst. 5 zákona č. 274/2001 Sb., o zákon o vodovodech a kanalizacích, vyplývá, že „Vlastník
vodovodu nebo kanalizace, popřípadě provozovatel, pokud je k tomu vlastníkem zmocněn, je povinen
umožnit připojení na vodovod nebo kanalizaci a dodávat pitnou vodu nebo odvádět odpadní vody a
čistit odpadní vody, pokud to umožňují kapacitní a technické možnosti těchto zařízení. Připojení
vodovodní nebo kanalizační přípojky a uzavření smlouvy o dodávce pitné vody nebo odvádění i čištění
odpadních vod nesmí být podmiňovány vyžadováním finančních nebo jiných plnění. Náklady na
realizaci vodovodní přípojky na vodovod nebo kanalizační přípojky na kanalizaci hradí osoba, které je
umožněno připojení. Materiál na odbočení přípojek a uzávěr vodovodní přípojky hradí vlastník
vodovodu nebo kanalizace.“

Proto zastupitelstvo navrhuje toto usnesení zrušit.

Občan xx se dotazuje, zda to tedy znamená, že mohou nyní občané žádat o vrácení
příspěvku? K tomu místostarosta Jiří Malec odpověděl, že záleží individuálně na obsahu
každé smlouvy, jak je koncipována. Pokud je uvedeno, že dárce dává dar, tak se domnívá,
že nárok vůči obci nevzniká.
Pokračovala diskuze občanů nad záměrem, zdali se každý občan má podílet, když chce
postavit RD. Místostarosta Jiří Malec uvedl, že každý občan už se vlastně podílí tím, že obec
dostává finanční prostředky v rámci rozpočtového určení daní a zastupitelstvo pak s těmito
prostředky má hospodařit.
Po diskuzi starostka nechala hlasovat o tomto bodu.

Usn. č. 7) ZO ruší usnesení zastupitelstva obce č. 18 ze dne 25.6.2019.

Hlasování:  pro 6 – proti 0 – zdržel se 1
Místostarosta Jiří Malec uvedl, že se zdržel z důvodu podezření na střet zájmu.

11. Nákup traktoru, dotace a úvěr z Podpůrného a garančního rolnického a lesnického fondu

Starostka informovala, že žádost o úvěr a dotaci byla na PGRLF podána v červnu tohoto
roku. Po úspěšném zaregistrování žádosti čekala obec na zaslání úvěrového dokumentace.
V mezitímní době, po zvolení nového zastupitelstva, bylo přistoupeno ke změně
pořizovaného traktoru (za větší, variabilnější pro práci v lese, a také levnější).

Místostarosta Jiří Malec informoval podrobně k technickým podmínkám vybraného traktoru.

Nyní obdržela obec návrh rozsáhlé dokumentace dle podmínek Fondu. Vzhledem k tomu, že
Fond poskytuje 50 % z ceny bez DPH na úhradu jistiny úvěru, jedná se o výhodný nákup
i přesto, že na úrocích obec za 2 roky zaplatí cca 54 tis. Kč. Při ceně traktoru vč. navijáku ve
výši 1.113.200,- Kč, tak obec reálně zaplatí cca 707.200,- Kč. Tudíž obec ušetří 406.000,-
Kč. Přesná výše úroku je závislá od úrokové sazby, jejíž část je sjednána jako variabilní.

Usn. č. 8)



Zastupitelstvo Obce Hluboké Mašůvky (dále jen „obec“) schvaluje uzavření:

● Smlouvy o investičním úvěru v rámci programu Investiční úvěry Lesnictví
č. 2258040021 (dále jen jako „Smlouva o úvěru“), a to dle jejího návrhu, který je
přílohou zápisu z jednání zastupitelstva, na základě které Podpůrný a garanční
rolnický a lesnický fond, a.s., sídlem Sokolovská 394/17, Karlín, 186 00 Praha 8,
IČO: 492 41 494 (dále jen jako „PGRLF“) poskytne obci investiční úvěr ve výši
920.000,- Kč (dále jen „Úvěr“), na pořízení:

○ nový traktor KIOTI DK6020 vč. příslušenství, např. čelní hydraulické
ramena Zuidberg,

○ nový naviják Krpan 4SI vč. příslušenství

a obec je povinna peněžní prostředky z Úvěru PGRLF vrátit za podmínek
uvedených ve Smlouvě o úvěru,

● Smlouvy o poskytnutí finanční podpory snížení jistiny investičního úvěru
poskytnutého Fondem v rámci programu Investiční úvěry Lesnictví
č. 2259040021 (dále jen jako „Smlouva o podpoře“), a to dle jejího návrhu, který
je přílohou zápisu z jednání zastupitelstva obce, na základě které PGRLF
poskytne obci finanční podporu maximálně ve výši 460.000,- Kč na snížení
jistiny Úvěru dle Smlouvy o úvěru, a to za podmínek uvedených ve Smlouvě
o podpoře,

● Smlouvy o budoucí smlouvě o zajišťovacím převodu práva a o výpůjčce
č. 2258040021-11 (dále jen jako „Budoucí smlouva“), a to dle jejího návrhu,
který je přílohou zápisu z jednání zastupitelstva obce, na základě které se obec
zaváže do stanovené doby uzavřít s PGRLF k zajištění pohledávky PGRLF ze
Smlouvy o úvěru, Smlouvu o zajišťovacím převodu práva a o výpůjčce, za
podmínek dále uvedených v Budoucí smlouvě,

● Smlouvy o zajišťovacím převodu práva a o výpůjčce (dále jen jako „Smlouva
o zajišťovacím převodu práva“) za podmínek a ve lhůtě dle Budoucí smlouvy,
dle jejího návrhu, který je součástí Budoucí smlouvy, která je přílohou zápisu
z jednání zastupitelstva, na základě které obec k zajištění pohledávky PGRLF
ze Smlouvy o úvěru podmíněně převede své vlastnické právo k předmětu
zajištění na PGRLF, a to dále za podmínek uvedených ve Smlouvě
o zajišťovacím převodu práva,

● Zástavní smlouvy k pohledávkám z pojistného plnění, uzavírané mezi obcí jako
zástavcem a PGRLF jako zástavním věřitelem (dále jen „Zástavní smlouva
k pojistnému plnění“), kterou se k zajištění pohledávky PGRLF ze Smlouvy
o úvěru, a to až do výše 920.000,- Kč s příslušenstvím, a k zajištění budoucích
pohledávek PGRLF, včetně pohledávek podmíněných, smluvních pokut
a pohledávek na vrácení bezdůvodného obohacení, které budou vznikat ze
Smlouvy o úvěru v době do 30.11.2035, a to až do výše 920.000,- Kč, zřizuje ve
prospěch PGRLF zástavní právo k budoucím pohledávkám z pojistného plnění
z pojistné smlouvy, kterou je sjednáno pojištění k:

○ nový traktor KIOTI DK6020 vč. příslušenství, např. čelní hydraulické
ramena Zuidberg,

○ nový naviják Krpan 4SI vč. příslušenství.
● Kupní smlouvu se společností P & L, spol. s r.o., Biskupice 206, 763 41, na

nákup traktoru KIOTI DK6020 vč. příslušenství za cenu 920.000,- Kč bez DPH.

Zastupitelstvo pověřuje starostu Obce Hluboké Mašůvky podpisem všech výše
uvedených smluv, jejichž uzavření schválilo tímto usnesením.

Hlasování:  pro 7 – proti 0 – zdržel se 0



12. Poptávka po dlouhodobém pronájmu - fotovoltaika

Starostka sdělila, že obec obdržela žádost xx ze společnosti zabývající se výstavbou FVE o
pronájem pozemku p.č. 3325/1 v k.ú. Hluboké Mašůvky. Jedná se o část zvanou Příčník, o
ornou půdu. Za pronájem pro umístění FVE nabídli 45.000,- Kč/ha.

V rámci porady zastupitelů jsme se dohodli, že obec nebude pronajímat ornou půdu pro tyto
účely. Vlastní FV panely máme v záměru instalovat na skladovém objektu pro provoz ČOV.
Tím se bude obec zabývat v následujících měsících.

Usn. č. 9) ZO neschvaluje záměr pronájmu pozemku p.č. 3325/1 v k.ú. Hluboké
Mašůvky pro účely umístění FVE.

Hlasování:  pro 7 – proti 0 – zdržel se 0

13. Žádost města Znojma o finanční příspěvek na sociální služby

Starostka sdělila, že obec obdržela žádost města Znojma o příspěvek na financování sítě
sociálních služeb v ORP Znojmo ve výši 51.900,- Kč. Po poradě zastupitelů obec navrhuje
se do tohoto spolufinancování zapojit v omezené míře a navrhuje příspěvek 10 tis. Kč.
Předala slovo zastupitelce Andree Hellmanové, která sdělila, že v předchozím
zastupitelstvu byla dohoda o podílení se na příspěvku z 50 %, neboť obci nebyly sděleny
informace ohledně využívání sociálních služeb občany naší obce.

Následovala diskuze občanů nad pochybnostmi ohledně toku finančních prostředků, neboť
byly sdělovány zkušenosti, kdy občané  museli za sociální služby platit.

Usn. č. 10) ZO schvaluje poskytnutí finančního příspěvku (daru) ve výši 10.000,- Kč
městu Znojmu na spolufinancování sociálních služeb v ORP Znojmo pro rok 2023.

Hlasování:  pro 7 – proti 0 – zdržel se 0

14. Žádost ZŠ Kravsko o finanční příspěvek

Starostka informovala, že obec obdržela žádost ZŠ Kravsko o příspěvek na rozvoj školy,
neboť školu navštěvuje 27 žáků (6 žáků prvního stupně, 21 žáků druhého stupně) a 5 dětí
v MŠ, které jsou z obce Hluboké Mašůvky.

Navrhuje se příspěvek ve výši 500,- Kč/žáka 2. stupně.

Občan xx se dotazuje, proč se příspěvek snížil z 1.000,- Kč? Odpověděl místostarosta Jiří
Malec, že každá škola má příspěvek na žáka od státu, který pokrývá provozní výdaje školy a
rozvoj školy má financovat zřizovatel školy. Ostatním školám také obec nepřispívá a chodí
tam naše děti.

Starostka nechala hlasovat o návrhu usnesení.

ZO schvaluje poskytnutí finančního příspěvku (daru) ve výši 10.500,- Kč (500,- kč/žáka
2. stupně) Základní škole a mateřské škole, Kravsko, příspěvkové organizaci.

Hlasování:  pro 4 – proti 3 – zdržel se 0
Usnesení nebylo přijato.



15. Stanovení místnosti, času a dne k uzavírání manželství

Starostka informovala, že obec obdržela výzvu obecního úřadu v Kravsku, který je pro náš
obvod matričním úřadem, ke stanovení místnosti, času a dne k uzavírání manželství, kdy
budou obřady pro naše občany prováděny zdarma. Mimo toto vymezení bude sňatek
zpoplatněn, správní poplatek přísluší matričnímu úřadu.

Navrhuje se ponechat ve stejném znění jako tomu bylo doposud.

Usn. č. 11) ZO schvaluje, že svatební obřady se mohou konat na území obce Hluboké
Mašůvky a to každou sudou sobotu, od května do září. Manželství bude uzavírat
starosta nebo místostarosta obce za přítomnosti příslušného matrikáře. Žádost
o uzavření manželství musí být podána nejméně 30 dní před požadovaným termínem
uzavření manželství.

Hlasování:  pro 7 – proti 0 – zdržel se 0

16. Jmenování členů kontrolního a finančního výboru

Starostka informovala, že v souladu s usnesením z ustavující schůze ZO byl ponechán čas
na návrhy na obsazení funkcí členů výborů.

Za členy finančního výboru se navrhuje: Petra Radkovská a Jiří Kroupa.

Za členy kontrolního výboru se navrhuje: Jiří Dvořák (dosavadní zastupitel) a Irena Radová.

Usn. č. 12)
a) ZO schvaluje členy finančního výboru Petru Radkovskou a Jiřího Kroupu.

Hlasování:  pro 7 – proti 0 – zdržel se 0

b) ZO schvaluje členy kontrolního výboru Jiřího Dvořáka a Irenu Radovou.

Hlasování:  pro 7 – proti 0 – zdržel se 0

c) ZO schvaluje odměnu členům finančního a kontrolního výboru, kteří nejsou
členy zastupitelstva obce ve výši 1.081,- Kč/měsíc, a to ode dne zvolení za
členy výboru.

Hlasování:  pro 7 – proti 0 – zdržel se 0

17. Stanovení odměn členům kulturní komise

Starostka informovala, že jmenuje kulturní komisi ve složení Miroslav Dočekal a Anna
Schindlerová. Kulturní komise bude poradním orgánem při přípravě a plánování kulturních
akcí v gesci místostarosty Michala Kroupy.

O odměnách osobám, které nejsou členy zastupitelstva a jsou členy komise, přísluší
rozhodovat zastupitelstvu obce.



Usn. č. 13) ZO schvaluje odměnu členům kulturní komise, kteří nejsou členy
zastupitelstva obce ve výši 2.000,- Kč/měsíc, a to ode dne jmenování členy komise.

Hlasování:  pro 7 – proti 0 – zdržel se 0

18. Prohlášení o přistoupení ke smlouvě - Honební společenstvo Hluboké Mašůvky

Starostka informovala, že se jedná o přičlenění obecních pozemků k honitbě pod Honební
společenstvo Hluboké Mašůvky. Pozemky pro honitbu budou poskytnuty bezplatně.

Místostarosta Michal Kroupa sdělil, že dosavadní 10letá smlouva končí a potřeba schválit
nově přičlenění lesních pozemků k této honitbě.

Usn. č. 14) ZO schvaluje přistoupení ke smlouvě a přičlenění honebních pozemků pod
Honební společenstvo Hluboké Mašůvky v předloženém znění.

Hlasování:  pro 7 – proti 0 – zdržel se 0

19. Určení zástupce obce na valné hromadě Honebního společenstva Hluboké Mašůvky

Starostka sdělila, že je třeba určit zástupce obce, který bude obec zastupovat na valné
hromadě Honebního společenstva Hluboké Mašůvky.

Usn. č. 15) ZO pověřuje místostarostu Michala Kroupu zastupováním na valné
hromadě Honebního společenstva Hluboké Mašůvky.

Hlasování:  pro 7 – proti 0 – zdržel se 0

20. Zrušení záměru směny pozemků s Lesy ČR

Starostka sdělila, že s Lesy ČR, p. xx proběhla k návrhu směny schůzka. V rámci porady
zastupitelů bylo diskutováno, zdali jsou pozemky, které by obec směnou získala, pro obec
nějak hodnotné a využitelné a dospělo se k názoru, že nikoliv.

Místostarosta Jiří Malec sdělil podrobnosti, které pozemky chtěly Lesy ČR po obci a které
chtěli obci převést. Po revizi, o které se jedná pozemky, zvážila obec opětovně, zda se jedná
o záměr,  který je pro obec výhodný a potřebný.

Proto navrhuje ZO záměr směny pozemků s Lesy ČR zrušit.

Usn. č. 16) ZO ruší usnesení zastupitelstva obce č. 5 ze dne 13.9.2022.

Hlasování:  pro 7 – proti 0 – zdržel se 0

21. Žádost o věcné břemeno, akce: H.Mašůvky_Kamarád:NN přip.FVE-kab.svod

Starostka sdělila, že obec obdržela žádost společnosti ZMES, zast. EG.D a.s. o zřízení
věcného břemene k pozemku p.č. 2742/10 v k.ú. Hluboké Mašůvky ve vlastnictví obce z
důvodu vedení elektrické přípojky pro RD č.pop. 145 p. xx. Náhrada za věcné břemeno dle
vyhlášky činí 2.000,- Kč bez DPH.



Usn. č. 17) ZO schvaluje uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného
břemene k pozemku p.č. 2742/10 v k.ú. Hluboké Mašůvky pro společnost EG.D, a.s.,
v rámci akce “H.Mašůvky_xx:NN přip.FVE-kab.svod”. Cena za zřízení věcného
břemene činí 2.000,- Kč bez DPH.

Hlasování:  pro 7 – proti 0 – zdržel se 0

22. Informace o stavu jednotlivých připravovaných a realizovaných projektů a o postupu
řešení uložených úkolů

Starostka informovala o tom, že zprávu o činnosti obdrží občané jako přílohu zpravodaje.
Sdělila podrobnosti k přípravě autobusového zálivu u kapličky, který plánuje vybudovat SÚS
JMK a obec zde bude navazovat s realizací chodníku ke hřbitovu.

Starostka předala slovo místostarostovi Michalu Kroupovi, aby informoval o kulturních
akcích a záležitostech v jeho působnosti:
místostarosta Michal Kroupa pozval na Setkání u svařáku, Tříkrálovou sbírku, informoval
o organizaci cvičení jógy v sále KD každý čtvrtek (na toto cvičení je podána žádost o dotaci
u Saint Gobain Hodonice). Dále informoval o konání schůze SDH, na které místostarosta
poděkoval za uskutečněné zásahy a účast na akcích, zejm. zimním jarmarku, kde výtěžek
ze stánkového prodeje byl předán škole. Sdělil, že obec získala dotaci na zakoupení
požárního hasicího vozíku. Informoval, že 15.12.2022 bude roznesen zpravodaj
(podzim/zima).

Starostka předala slovo místostarostovi Jiřímu Malcovi, který sdělil, že v rámci opravy
hřbitovní zdi bude vybudován urnový háj.

ZO bere na vědomí informace o stavu jednotlivých připravovaných a realizovaných
projektů a o postupu řešení.

Starostka vyzvala k další diskuzi.

23. Diskuze

Paní xx se dotazuje, zda bude u chodníku ke hřbitovu přidáno i veřejné osvětlení, že při
setmění je po cestě ke hřbitovu tma. Místostarosta Jiří Malec odpověděl, že se obec bude
tímto zabývat, ale není si jistý, zdali to bude technicky snadno řešitelné.
Občané dále diskutují propadlé chodníky v rámci vjezdů k domům.

Paní xx poděkovala za klub seniorů, že obec instalovala osvětlení u klubovny.

P. xx se dotazuje, jaký má obec záměr s budovou č.pop. 120. Starostka odpověděla, že nyní
je zadáno zpracování urbanistické studie p. arch. Navrkalovi a v březnu má být hotový
základní návrh, nad kterým bude obec dále diskutovat.

Občan xx se zeptal, zdali je v plánu rekonstrukce komunikace Za Školou. Místostarosta Jiří
Malec odpověděl, že se v dalších letech bude s rekonstrukcí všech dosud neopravených
místních komunikací počítat.

Pan xx se dotazoval, zda vyšší mzdové výdaje na pracovníky technických služeb a údržby
budou znamenat, že vzroste počet pracovníků. Místostarosta Jiří Malec odpověděl, že od
1.1.2023 dojde k navýšení o 2 techniky, čímž vzniknou 2 samostatné technické pracovní



čety, které budou provádět práce v lese, řemeslné a odborné technické práce. Údržbové
pracovníky bude obec řešit způsobem VPP z Úřadu práce nebo formou výkonu práce na
DPP, DPČ.

Občan xx se zeptal, kdy plánuje SÚS JMK rekonstrukci silnice Přímětice - Hl. Mašůvky.
Starostka odpověděla, že přesný termín není znám, ale že SÚS to má v plánu v roce 2023.
P. xx se dále dotazoval, zda obec plánuje cyklostezku směrem na Přímětice. Místostarosta
Jiří Malec odpověděl, že obec bude usilovat o vybudování této cyklostezky. Nyní pracujeme
na realizaci I. etapy, která je snazší z hlediska vlastnictví pozemků (obce) i souladu s ÚP
obce. Tento úsek je od Plenkovické křižovatky cca po odbočení na Únanov. Proběhlo
jednání s Ing. Pivničkou (projektant) ohledně přípravy PD, abychom měli akci stavebně
připravenou a mohli následně žádat o dotaci na vybudování. V další části bude obec jednat
s městem Znojmem o pokračování v katastrálním území Znojma až do Přímětic (zde je
situace složitější kvůli velkému počtu různých vlastníků a nesouladu s ÚP Znojma).

Nikdo další se do diskuze nepřihlásil.

24. Závěr

Starostka jednání ve 19:40 hod. ukončila.

Přílohy zápisu:

1. Prezenční listina zastupitelů
2. Program ZZO
3. Rozpočet obce Hluboké Mašůvky na rok 2023
4. Návrh rozpočtu a střednědobého výhledu rozpočtu svazku Vodovody a kanalizace

Znojemsko
5. Smlouva o investičním úvěru v rámci programu Investiční úvěry Lesnictví

č. 2258040021
6. Smlouva o poskytnutí finanční podpory snížení jistiny investičního úvěru

poskytnutého Fondem v rámci programu Investiční úvěry Lesnictví č. 2259040021
7. Smlouva o budoucí smlouvě o zajišťovacím převodu práva a o výpůjčce

č. 2258040021-11
8. Smlouva o zajišťovacím převodu práva a o výpůjčce
9. Zástavní smlouva k pohledávkám z pojistného plnění
10. Přistoupení ke smlouvě - Honební společenstvo Hluboké Mašůvky

V Hlubokých Mašůvkách dne 15.12.2022

Starosta Místostarosta

Zapsala: Jana Gabrhelová _______________________

Ověřil: Andrea Hellmanová _______________________

Michal Kroupa _______________________


